
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 26. januar 2021

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Samrådsspørgsmål BG
Følgende citat fremgår af Politikens artikel 21/1-21: ”Eksperter: Myndighedernes nøl og
advarsler mod kviktests har kostet liv”: ””Havde myndighederne handlet hurtigt og udbredt
lyntests i efteråret, kunne vi med al sandsynlighed have mindsket den store plejehjems-
dødelighed og de indlæggelser, der belastede sundhedsvæsnet. Nogle siger, at det ikke
er muligt at holde smitten væk fra de ældre, men der er jo ikke gjort et bare halvhjertet
forsøg”, siger Christine Stabell Benn, professor i global sundhed ved SDU.” Hvad er
ministerens forklaring på, at myndighederne har nølet med kviktest i ældresektoren?
https://politiken.dk/indland/art8072336/Myndighedernes-n%C3%B8l-og-advarsler-mod-
kviktests-har-kostet-liv

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Larsen (KF).

På udvalgets vegne
Jane Heitmann
formand
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